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16.maj 2024 

Referat  

Møde i DASAMs bestyrelse den 15.maj 2024, virtuelt 

Deltagere: Harald Meyer (HM), Pernille Melander (PM), Sorosh Taba (ST), Gitte Højbjerg Jacobsen 
(GHJ), og Mette Lausten Hansen (MLH), Vibe Lyng Lindgren (VLL) (observatør YAM), Marianne 
Kyndi (MK), Inger Schaumburg (IS) ref.  

 

 Aktion 

1. Valg af referent: 
Seneste Marianne, Mette, Astrid, Pernille, Gitte, Sorosh, 
Margrethe, Inger 

IS skriver referat 

2. Godkendelse af seneste referat 17. april 2024  Referatet godkendes.  

3. Opfølgning på seneste referat 

Intet 

 

 

4. Nyt siden sidst 

Udenlandsk læge er indmeldt i DASAM. 

Bøde for ulovligt brug af billede i oplæg klares af Gødstrup. 
Sorosh hører Margrethe om oprydning på hjemmeside er 
tilendebragt. 

Syns og skønssager: AUH har taget et par stykker. 

HM 

 

ST 

5. Hjemmesiden har behov for en opdatering efter 5-6 år da det 
'tema' som siden er lavet i, ikke længere passer til vores side. Er 
ikke et akut problem. ST har haft kontakt med laegeweb.dk der 
driver hjemmesiden. Der er to muligheder 1. Bibeholder siden 
som den med samme layout og funktionalitet ved at klone 
hjemmesiden over på en byggeserver og opbygge den i en 'page 
builder' der ikke er afhængig af 'teamer' o. lign. (pris 30-30.000 
kr. ex moms) eller 2. bygge en helt ny hjemmeside op med nyt 
layout, funktioner osv. (45-50.000 kr. ex moms). Umiddelbart 
hælder vi mest til løsning nr. 1 da vi er tilfredse med 
hjemmesiden og det formål den tjener.  
Bestyrelsen ønsker at høre om mulighed for at bygge 
tilmeldingsfunktion til møder og betaling på hjemmesiden. 
Desuden ønskes at vide, hvad andre lægevidenskabelige 

ST 

 

På dagsorden næste 
gang. 
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selskaber bruger af hjemmesideudbyder og hvad det koster. ST 
undersøger. 

6. Miljømedicin i Arbejdsmedicin. HM har lavet et 6 siders skriv ud 
fra det oprindelige lange skriv om Miljømedicin. Det er sendt til 
Lægeforeningen forud for mødet 27. maj. HM, MLH og IS 
deltager fysisk, Jane virtuelt. Desuden er et-sides oplæg om 
forebyggelse fra DASAM og YAM sendt frem.  

Vi afventer kontakt til SST og Styrelsen for Patientsikkerhed til 
efter mødet med Lægeforening. 

HM, MLH,IS og Jane. 

7. Efteruddannelsesudvalget. På DASAMs hjemmeside står der 
under udvalg: Årsmøde og efteruddannelsesudvalg. Det bør i 
fremtiden rettes til Årsmødeudvalg. Vi mener ikke, der pt. er 
brug for et efteruddannelsesudvalg. ST retter. 

ST 

 

 

8. Fællesmøde DASAMS og DASAM. 

HM, MLH og PM har holdt møde med Ane Bonnerup Vind og 
Ann Lyngberg om, hvad der foregår i de to delforeninger. De har 
drøftet muligheder for fælles kurser i speciallægeuddannelsen 
og muligheder for ændringer når Miljømedicin bliver en del af 
arbejdsmedicin. Der blev orienteret om processen med 
Miljømedicin. 

Der er enighed om at fastholde kontakt og fælles møder. Se 
referat af mødet.  

 

HM 

9. AM-PRO. DASAM har ikke haft deltager med på seneste møde. 
PAM var repræsenteret. ENSHPO certificering af 
arbejdsmiljøprofessionelle skal gentages hvert 3. år. Der er maks. 
10 certificerede i DK og ingen re-certificerede. 

DASAMs medlemmer bliver speciallæger og efter vores bedste 
skøn minimalt behov for certificering. Vi støtter op om 
revitaliseringen, men går ikke aktivt ind i arbejdet. 

HM og PAM 

10. Rejselegat. Mette har tilrettet opslag til Rejselegater – to på ca. 
10.000 kr. Frist 1.8. Sættes på dagsorden til august. Udsendes af 
Bitten Dahlstrøm til alle. 
 

MLH 

 

11. Årshjul 

DASAM medlemsmøde: Mødecenter Odense kan d. 25. 
september 2024, PM har booket. Planlægningsgruppen består af 

PM, MHM og IS. 
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Pernille, Mette Hyldegaard Madsen og Inger. Vi forsøger at få 
flere med. Vi mødes virtuelt i maj. 

Sættes på dagsorden 
næste gang i juni. 

12. Nyt fra PAM. PAM har konstitueret sig med Formand Daniel 
Navy Ditlevsen, næstformand Martin Thisgaard Clausen, 
kasserer Rasmus Nygaard Halskov og sekretær Line Mølhede 
Mortensen. 

Til Årsmødeudvalget fortsætter Rasmus Nygaard Halskov og ny 
medlem Didde Eckberg Larsen. 

Daniel Ditlevsen forsætter i AM-PRO. 

PM 

13. Nyt fra YAM. Vibe oplyser, at temamøde i efteråret ikke er 
planlagt endnu. 

De synes Gravide vil være et delemne på Årsmøde 2025. 

VLL 

14. Nyt fra Cheflægerne. 

Intet nyt. 

 

MK 

15. Eventuelt 

Næste møde: 5.6. kl. 10.30-12 og 28.8. kl. 9-10.30, og evt. 25/9 
fysisk i Odense, hvis medlemsmødet bliver afholdt. 

Ellers intet 

 

 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Inger Schaumburg 


